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Pöytäkirja 14/2020 

 

Läsnäolijat: 

Paula Pättikangas (pj) 

Liisa Merivuori (sihteeri) 

Teemu Helenius 

Hanne Helminen 

Sanni Lilja 

Vilja Välimäki 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.05. 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen  

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Paula Pättikangas, sihteeriksi Liisa Merivuori ja 

pöytäkirjantarkistajiksi sekä tarvittaessa ääntenlaskijoiksi Teemu Helenius ja Vilja Välimäki. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 



 

5. Ilmoitusasiat 

- TYY:n järjestöfoorumi oli 14.9. Humanitaalta osallistuivat Paula, Vilja ja Liisa. 

o Osallistuimme kaikkiin koulutuksiin paitsi Järjestötoiminnan ABC:hen! 

o Koulutuksia ei koettu erityisen hyödyllisyksi, joitakin hyviä vinkkejä joukossa; 

oppimisanalytiikka ehkä kiinnostavin kokonaisuutena. 

o Pienryhmäosuudet olivat raskaita, kaivattiin enemmän antia TYY:ltä suoraan. 

- TYY:n järjestölive oli 16.9. Vilja osallistui. 

- TYY on suositellut perumaan kaikki läsnäolotapahtumat 14.–27.9. ja tiedottanut 

”liikennevalomallista” tapahtumien suhteen. 

 

6. Posti 

- Dekaani ja Hatakka-Juntti vastanneet Paulan sähköposteihin, mutta vastauksissa ei 

erityisempää sisältöä. 

 

7. Menneet tapahtumat 

- Kopo-ja pj-ilta 16.9. 

o Väkeä hyvin, mutta suhteellisen hiljaista. 

▪ Ehkä siksi, että etäopetusasiat sujuvat joko samalla tavalla tai paremmin kuin 

keväällä? 

o Seuraaviin tapaamisiin selkeämpi, koronasta poikkeava teema. 

o Kysymyksiä / puheenaiheita voisi toimittaa etukäteen. 

o Tämänhetkisten asioiden lisäksi voitaisiin myös visioida tulevaa ja ideoida uusia 

asioita; tämä voisi olla sille hyvä vaihe, kun opetussuunnitelmat ovat juuri uudistuneet. 

▪ etukäteen voisi antaa joitakin ohjaavia/taustoittavia kysymyksiä 

o TYY:n Lauri laittoi Paulalle jälkikäteen viestiä, ja kommentoi, että kysymyksiä ei 

juuri ollut. 

▪ TYY myös vähän vetäytyi auttamisideoistaan, tästä voisi käydä vielä 

lisäkeskustelua 

 

8. Koulutuspoliittiset asiat 

- Ei erityisempiä koulutuspoliittisia asioita; koposektorin ja hallopedien tapaaminen tulossa. 

 

 



9. Halloped-asiat 

- Pyritään parantamaan tiedon kulkua Humanitaan ja ryhmien vetäjien välillä, ollut hieman 

tietokatkoksia.  

 

10. Sosiaalipoliittiset asiat 

- Humanitas saanut koosteen KKL:n ja HKTL:n opiskelijoiden vastauksista yliopiston 

keväiseen koronakyselyyn. 

o Vastaukset varsin odotettavia: koronatilanne vaikuttanut suurimpaan osaan kysytyistä 

asioista usein hieman negatiivisesti. Toisaalta joihinkin asioihin tilanteella ei ole ollut 

juurikaan vaikutusta. 

o Joidenkin kysymysten kohdalla Humanistisen tdk:n, varsinkin HKTL:n, kohdalla 

kokemukset selvästi huonompia kuin kaikkien opiskelijoiden keskiarvon. 

o Kurssien peruuntumisissa iso ero KKL:n ja HKTL:n välillä. 

o Yleisen elämänhallinnan koetaan enimmäkseen heikentyneen, mutta levon määrä on 

monilla lisääntynyt. 

o Huonointa elämänlaatu on niillä, joilla se oli heikohkoa jo ennen koronaa. 

o Lähes puolet opiskelijoista ei ole osallistunut etätapahtumiin, vaikka niitä on 

järjestetty. 

▪ Hyvää: Etätapahtumia on järjestetty ja niistä tiedetään. Huonoa: 

Järjestötoimijoille paljon ns. turhaa työtä, etätapahtumia ei pidetä 

kiinnostavina. 

- Mielenterveyspalveluiden saatavuus erityisesti vuodenvaihteessa tapahtuvan 

korkeakouluopiskelijoiden terveydenhuoltoa koskevan lakiuudistuksen jälkeen huolestuttaa. 

Jonot nyt jo pitkät, eikä henkilökuntaa ole kaiketi tulossa lisää, vaikka palvelun käyttäjien 

määrä tuplaantuu. 

o Tarvetta avulle varmaankin sekä opintoihin liittyvissä huolissa että yleisesti 

mielenterveysongelmissa. 

- Työelämätaitojen yms. työelämään liittyvien asioiden tuominen vahvasti osaksi opintoja voi 

auttaa osaa, joille työllistyminen on huoli, mutta toisaalta lisätä työelämään ja sen paineisiin 

liittyvää ahdistusta.  

- Pidetään Sopo- ja pj-ilta 8.10. klo 17. Liisa tiedottaa. 

o Mietitään kysymyksiä valmiiksi. Voitaisiin puhua myös tulevasta tuutorikyselystä. 

 

 



11. Arcanum/taloasiat 

- Erillispalaveri opiskelijatiloista suunnittelijoiden kanssa 23.9. klo 13. Paula ei pääse, kysynyt 

Hatakka-Juntilta voisiko joku muu hallituslainen tuurata. Myöskään tapaamisen sisällöstä ei 

vielä tarkkaa tietoa, odottelemme vastausta. 

- Hatakka-Juntilta saatu tietoa uusien opiskelijatilojen siivouksesta: opiskelijat ylläpitävät, 

ulkopuolinen siivous kaksi kertaa vuodessa. Järjestyssääntökysymyksiin puolestaan ei saatu 

vastauksia, vain linkkejä koronaohjeisiin ja yleispäteviin tiedotteisiin. 

Postilaatikkomahdollisuutta luvattiin selvittää, ja postilaatikko onkin jo asennettu! 

Jännittävää. Jatketaan selvitystä siitä, voitaisiinko myös jäsenjärjestöille saada postilaatikot. 

 

12. Tulevat tapahtumat 

- Tulossa Kestävän kehityksen viikko järjestöille 12.–18.10. Nostetaan sosiaalisessa mediassa 

esille. 

- Olisi hauska järjestää jokin Arcanumiin liittyvä pitkäaikainen tapahtuma, joka ei kokoaisi 

ihmisiä kerralla samaan paikkaan mutta juhlistaisi jotenkin muuttoa. 

o Humanistipäivän haalarimerkki palasi mieliimme, selvitetään, halutaanko sellaista 

yhä. Myyminen korona-aikana vaikeaa. 

- Arcanumin etäavajaiset 30.10., voidaan miettiä jotakin siihen liittyvääkin. 

 

13. Talous 

- Päätettiin hankkia iZettle tulevaisuuden varalle. 

o Laite 79 € + n. 2 % jokaisesta maksusta. Kohtuullista. 

o Budjetoitiin 100 € iZettlen hankkimiseen. Sanni ja Paula hoitavat. 

- Mimesiksen tavaroiden puhdistuksesta pitäisi vähitellen pyytää hinta-arvio, mutta tätä 

hankaloittaa se, että moni järjestö ei ole ilmoittanut puhdistettavasta omaisuudesta. 

o Voitaisiinko arvioija saada paikan päälle? Helpottaisi huomattavasti. 

o Päätettiin lähestyä asiassa Poistoa oy:tä, jota yliopisto suositteli.  

 

14. Muut esille tulevat asiat 

- Paula kyselee T-talolta, millaisia rajoituksia siellä on tapahtumien järjestämisen suhteen – 

Suuria Humanistisitsejä muutenkin mietittävä. 

- Järjestöesittelyvideon tekemiseen on saatu lisäaikaa 11.10. asti. Voitaisiin ottaa video 

Humanitaan lipun kanssa samalla, kun käydään tavaramme Mimesiksellä läpi. 

- TYY:n huomionosoituksia haettava 30.9. mennessä. 



o Keskustelussa nousi esille, että monien järjestöjen tietoisuus huomionosoituksista on 

vähäistä. Humanitas tiedottaa hakumahdollisuudesta. 

o Pidetään erillinen tapaaminen Humanitaan ehdotuksista 24.9. klo 16.15. 

- Sääntöuudistuksessa tähdätään syyskokoukseen. 

- Humanitaan pitää kiinnittää ajoissa huomiota ensi vuoden hallitustoimijoiden rekryämiseen. 

 

15. Seuraava kokous 

Viikolla 40, Paula tekee Doodlen. 

 

16. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.04. 

 

 


